
Protokól Nr 9/2019 
'ł. wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 24 września 2019 roku 

W dniu 24 września 2019 roku o godzinie 12.30 w sa li konferencyjnej Gminnego 
Ośrodka Kultury w Nowym Miastea..ku odbyło się wspólne powiedzenie Komisji Stalych 
Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestniczyło czternastu 
(J4) radnych (brak Bożeny Skoczeń) co stanowiło kworum wszystkich komisji. 
Obradom pr.zewodniczyl przewodniczący Rady Miejskiej Anatol Komarnicki. 

Proponowany porządek obrad: 
I. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
J Opinia do projektu lIcmvaly w sprawie: wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Nowe Miasteczko 

drogi fXlWiatowej nr J039F Konin· Szyba; zaJiczeniajej do kategorii dróg gminnych 
4. Opinia do projektu uchwały w sprCflt'ie: zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko na 2019 rok. 
5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXIXl255120/8 Rndy Miejsldej 

wNowym Miasteczku zdnia 261utego 2018r. wsprawie nadania statutu Sołectwa Bor6w 
Po/sld. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXIXl25612018 Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku z dnia 261wego 2018 r. w sprawie nadania s/atuJU Sołectwa Borów 
Wie/Id. 

7. Opinia do projekJu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXIXl25712018 Rady Miejskiej 
w NOl'oytn Miasteczku z dnia 26 lu/ego 2018 r. w sprm14e nadania statUlU Sołectwa Go/aszyn. 

8. Opinia do projektu uchwały Ul sprawie zamiany uclnvały nr XXXlXI258/2018 Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku z dnia 26 Ildego 2018 r. w sprawie nadania sialu tu Sołectwa Konin. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamicory uchwały nI' XXXlX!25912018 Rady Miejskiej 
w Nowym Mia'lteczku z dnia 26luJego 2018 r. w sprawie nadania s/ohuu Sołectwa Mi/oków. 

ID. Opinia do projekJu uclnvały w sprawie zamiany uchwały nr XXXlX/26012018 Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku z dnia 26/utego 2018 r. w sp'awie nadania slatUlU Sołectwa Nieciecz. 

/ l . Opinia do projektu uchwały HI sprawie zamiany uchwały nr XXXlXI261120/8 Rady Miejskiej 
HI Nowym Miasteczku z dnia 26l1dego 2018 r. w sprmvie nadania statutu Sołectwa Popęszyce. 

/2. Opinia do projekJu ucJnm/y w sprawie zamiany UCMvaIy nr XXXIXl262/2018 Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku z dnia 26/utego 20/8 r. w sprawie lUJdania j1aturu Sołectwa Rej6w. 

/ 3. Opinia do projekJu uchwały w sprawie zamiany uCMvały nr XXXIXl263120 I 8 Rady Miejskiej 
w Nawym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadaJ/ia statulu Sołectwa Szyba. 

/4. Opinia do projektu uchwaly w sprawie zomiany uchwały nr XXXIXl264/20 I 8 Rady Miejskiej 
111 Nowym Miasteczku z dnia 26/utego 2018 r. Ił' sprawie nadania slaMu Sołectwa luków. 

/5. Sprawy bieiqce. 
16. Zakończenie posiedzenia komisji stałych 

Proponowany porządek obrad: 
l . Otwarcie komisji. 
Przewodniczący przywitał Radnych, gości i przeczytaj proponowany porządek obrad. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum wszystkich komisji. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad i zapytał czy są propozyCje 

zmian - nie było. 



• 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie: wyrażenia woli przejęcia przez Gminę 
Nowe Miasteczko drogi powiatowej nr J039F Konin - Szyba i zaliczenia jej do 
kategorii dróg gminnych. 

Treść projektu uchwały odczytała i omówiła Burmistrz Danuta Wojtasik. Burmistrz 
wyjaśniła. 1e przejęcie drogi zostało wcześniej uzgodnione w porozumieniu z zarządami dróg 
wojewódzkich, powiatowych i pozwala na jak najkorzystniejsze dla wszystkich stron 
uregulowanie statusu własności dróg na terenie gmin Nowe Miasteczko, Bytom Odrzański. 
Burmistrz odczytała treść porozumienia. 
Pytań i dyskusji nie było. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opi nią do projektu uchwały. 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego· 3 za, I wstrzymujący 

si ę, O przeciw. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnycb - 3 za, l wstrzymujący się, O 

przecIw. 

4. Opinia do projektu ucbwały w sprawie: zmian w budżet_je G miny Nowe Miasteczko 
na 2019 rok. 

Treść projektu uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Dorota Jatczak. Radny Marek 
Miszczak zapytał skąd wzięło się tak duże zmniejszenie dochodów w pozycji dotyczącej 
świadczenia 500+. Skarbnik wyjaśniła , że zmiany są dokonywane na podstawie decyzji 
Wojewody Lubuskiego, gdyż środki na ten cel pochodzą z programu rządowego. Pani 
Burmistrz połączyła rozmowę te l efoniczną z KieroWnik Ośrodka Pomocy Społecznej w trybie 
głośnomówiącym w czas ie której Pani Kierownik Renata Rudnik wyjaśni ła, że wielkość 

obniżeni a funduszy na ten cel Urząd Wojewódzki ustala na podstawie raportowania przez OPS 
ilości świadczeniobiorców. Radny Marek Miszczak w dalszym c iągu miał wątpliwości co do 
tego czy w OPS nie zabraknie środków na wypłaty świadczenia 500+. W związku z tym 
Bunnistrz zaprosiła kierownik OPS na posiedzenie komisji. 
Przewodniczący Rad y Anatol Komamicki zapytał o powody zwiększenia wydatków na 
dożywianie uczniów. Skarbnik odpowiedział, że jest to spowodowane złym odczytaniem 
wniosku w poprzedniej uchwale zmieniającej i należało go teraz poprawi ć. 
Skarbnik w dalszym ciągu omówiła zmiany w załączniku dotyczącym funduszy sołeckich i 
poinfonnowała, o nowych wnioskach sołtysów dot. zmiany w funduszach Konina i Zukowa 
które zostaną naniesione do sesji do projeJ...w uchwały. Skarbnik przedstawiła nowe wnioski . 
Radny Eugeni usz Zwarycz zauważył i zakomunikował , że w Zukowie brak. jest koszy na 
przystankach. 
Przybyła kierownik OPS Renata Rudnik, która wyjaśniła iż 157 tys. zł zmniejszenia na 
świadczenie 500 + było spowodowane obniżeniem prognozy po rozliczeniu półrocznym. W 
planie budżet zakłada wydatki na poziomie 3 mln złotych i w razie potrzeb budżet w tych 
wydatkach będzie zwiększany. 

Kierownik poinfonnowal , że pieniądze na 500 + są i będą wypłacane w terminie. 
Przewodniczący Rady pytał o to czy realizowana jest pomoc w dożywiani u w formie 
dowożenie posiłków dla osób potrzebujących w mieście i poza nim. Kierownik wyjaśniła, że 
ze względów ekonomicznych(glównie koszty zatrudnienia pracownika) firma obsługująca 
dożywianie na stołówce szkolnej nie podjęła się dowozów. 
Więcej pytań i dyskusji nie było. 
Przystąpiono do głosowani a nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Komisja Budżcłu i Integracji Europejskiej - jednogłośn ie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 



Komisja Gospodarki Komunalnej , Ladu i POi.tądku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwaty nr XXXlXI25S/2018 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Borów Pol:ski. 

Wyjaśnienia powodu wprowadzenia zmian w uchwałach o statutach sołectw dokonala 
Burmistrz Danuta Wojtasik. Bunnistrz opisała sytuację prawną uchwał: fakt uchylenia 
niektórych zapisów uchwał przez Wojewódzki Sąd Administracyjny po skardze Prokuratury 
Rejonowej w Nowej Soli powoduje, Ze należy statuty uzupełnić o usunięte zapisy po korekcie 
dostosowującej je do przepisów prawa. Szczegóły wyroku przedstawi ł radca prawny urzędu 
miejskiego Piotr Kania-Kaniowski . 
Przewodniczący Anatol Komamicki poprosił Radnych, aby wprowadzić dodatkowe przepisy 
w uchwałach dotyczące odwolania sołtysa w przypadku długotrwałej nieobecność, lub 
przewleklej choroby niepozwalającej sprawować funkcj i. Wywiązała się dyskusja nt. jak 
miały by wyglądać zapisy regulujące taki przypadek. 
Przewodn iczący zaproponowała , aby na sesji przyjąć uchwały zmieniające w takiej postaci 
jakie są obecnie, ale docelowo radca prawny powinien przygotować brakujące zapis)' o 
odwolaniu sołtysa i rada przyjmie je w uchwale na przyszłych sesjach. Przewodniczący 
zaproponował , aby po sporządzeniu nowego projektu uchwał statutowych wsi, 
przewodniczący komisji na wspólnym spotkaniu przeanalizowali propozycję i przekazali ją 
radzie. Wyszedł Radny Paweł Pawliszyn. Więcej pytań i dyskusji nie było. 

Przewodniczący zaproponował opiniowanie wszystkich 10 uchwał po kolei bez omawiania, 
gdyż tyczą się one identycznych zapisów. Radni zgodzili się na propozycję. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ocbrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw S04.:jalnych - jednogłośnie za. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXlX/2S6/20 18 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Solectwa Borów Wielki. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

7. Opinia do projektu ucbwały w sprawie zamiany uchwaty nr XXXIXJ25712018 R ady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadan ia statutu 
Sołectwa Golaszyn. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Integracji E uropejskiej - jednogłośn ie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnje za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 



• 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXIX/25812018 Rady 
Miejskiej w Nowym MiastcC'lku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Konin. 

Przystąpi ono do glosowania nad pozytywną opini ą do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie 7..a. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośni e za. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany ucbwaly nr XXXlXl25912018 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 20t8 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Milaków. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośni e za. 
Komisja Gospodarki Komunalncj, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośni e za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany ucbwały nr XXXlXJ26012018 Rady 
Micjskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Solectwa Nieciecz. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

II. Opinia do projektu ucbwały w sprawie zamiany ucbwały nr XXX1X126J12018 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Popęszyce. 

Przystąpiono do glosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośni e za. 
Komisja Rolnictwa i Ocbrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Pon.ądku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany uchwały nr XXXlXn62/20l8 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 261utego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Solectwa Rejów. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opiniq do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośni e za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośni e za. 

13. Opinia do projektu uchwały w sprawie zamiany ucbwały nr XXX.lXl26312018 Rady 
M.iejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Szyba. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 
Komisja Budżetu i Jntegracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 



Kumisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Por.lądku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

14. Opinia do projektu uchwały w spraw ie zamiany uchwały nr XXXlXI264/2018 Rady 
Miejskiej w Nowym Miasteczku z dnia 26 1utcgo 201 8 r. w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Żuków. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłosnie za. 
Komisja Rolnictwa i O chrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gos podarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
K omisja Oświaty, K ultu ry, Zdrowia i Spraw Socja lnych - jednogłośnie za. 

15. Sprawy bieżące. 
Radny Mariusz Sikora zapytał czy w planowana jest budowa chodnika wzdłuż drogi w 
Gołaszynie. Bunnistrz odpowiedziała, że nie. Radna Grażyna Kwiecień zapytała o to czy w 
końcu zostanie zaktualizowany rozkład PKS na przystanku w Nowym Miasteczku, i czy 
zostanie posprzątany panujący tam bałagan, bród. 'Wiceprzewodnicząca zwróciła się z prośbą 
do radcy prawnego o przygotowanie opinii dot. tego kto odpowiada za aktualizację rozkładów 
jazdy autobusów. Radny Eugeniusz Zwarycz zakomunikował, że przewoźnik na trasie Nowa 
S61 Nowe Miasteczko nie zabiera wszystkich uczniów do szkół. Burmistrz poinformowała, że 
jest w kontakcie z właścicielem firmy przewozowej i nie miała takich sygnałów, a w razie 
problemów przewoźnik dostawi dodatkowy kurs. 
Radny Przemysław Radecki poprosił, aby uaktualniony rozkład jazdy umieścić na stronie 
www urzędu miejskiego. 

ł6 . Zakończenie posiedzenia komisji stałych . 

Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie wspólne Komisji Stałych Rady Miejskiej . 
Protokół jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu Miejskiego. 

Protokołował: 

Wiesław Kopeć 
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